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Ärende/Dnr/Exp. Beslut 

 
Nr 11 

Ltl Harry Janssons skriftliga fråga av den 9.3.2017. 

ÅLR 2017/1999 

27 Rk1  

Ltl Harry Jansson har ställt följande skriftliga fråga: ”Varför har inte 

Finströms, Getas och Sunds demokratiskat förankrade anhållan om en 

utredning av kommunindelningen handlagts i enlighet med regelverket?” 

 

Landskapsregeringen beslöt att minister Nina Fellman besvarar frågan. 

 

Nr 12 

Ltl Mikael Lindholms skriftliga fråga av den 8.3.2017. 

ÅLR 2017/2000 

28 Rk1  

Ltl Mikael Lindholm har ställt följande skriftliga fråga: ”Vilka 

inbesparingar räknar landskapsregeringen att uppnå med denna åtgärd 

och hur har konsekvenserna för brukarna analyserats?” 

 

Landskapsregeringen beslöt att minister Mika Nordberg besvarar frågan. 

 

Nr 13 

Ltl Britt Lundbergs skriftliga fråga av den 13 mars 2017. 

ÅLR 2017/2044 

29 Rk1 

Ltl Britt Lundberg har ställt följande skriftliga fråga: ”När avser 

regeringen mäta den icke officiella skyddade farleden mellan Harparnäs 

och Karlby och utreda vilka åtgärder som krävs för att dra en officiell 2,5 

m farled på sträckan?” 

 

Landskapsregeringen beslöt att minister Mika Nordberg besvarar frågan. 
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Nr 14 

Ltl Britt Lundbergs skriftliga fråga av den 15 mars 2017. 

ÅLR 2017/2124 

30 Rk1 

Ltl Britt Lundberg har ställt följande skriftliga fråga: ”Vilka åtgärder 

ämnar landskapsregeringen vidta för att studeranden med svensk examen 

skall vara formellt behöriga att vara verksamma inom den åländska 

förvaltningen?” 

 

Landskapsregeringen beslöt att minister Tony Asumaa besvarar frågan. 

_______________________________ 


